

## HISTORY OF VIRGINITY

### DIRECTOR:

Sophie Haller

### PRODUCTION COMPANY:

ican films gmbh

in Kollaboration mit der Hochschule Luzern, Design & Kunst

### COUNTRY

Switzerland

### YEAR OF PRODUCTION

2012

### ANIMATION

### TRT

5' 47

### LANGUAGE VERSIONS

Deutsch

English

### SYNOPSIS

Die Entjungferung ist ein einmaliges Ereignis in unserem Leben, das nicht wiederholt werden kann. Sie wird deshalb als Geschenk erachtet, als Preis, Barriere oder Tabu. Von Bedeutung ist die Jungfräulichkeit aber nur bei den Menschen. Wir haben sie erfunden und entwickelt, wir haben sie verbreitet durch unsere Kulturen, Religionen, gesetzlichen Institutionen, und wir haben sie zum patriarchalen Machtinstrument gemacht. Der Animationsfilm von Sophie Haller erzählt die Geschichte der Jungfräulichkeit.

### SYNOPSIS

Deflowering is a once in a lifetime event that cannot be repeated. Virginity is thus considered a gift, award, barrier or taboo. But it only has meaning amongst humans. We invented and developed it, propagate it through our cultures, religions, legal institutions, through art and scientific work, and we have made it into a patriarchal instrument that defines and controls the social role of women even today. Sophie Haller's animated short film tells the History of Virginity.

### BIOGRAPHY

Sophie Haller

Born in 1985 in Geneva, Switzerland. 2008-13 attends HSLU (Hochschule Luzern, Design & Kunst), animation department.

### FILMOGRAPHY

Sophie Haller

- 2010 Kinderspiel (co-director, animation film)
- 2012 History Of Virginity (animation film)